
Behandling i MH - IDF-LOSAM - 31.03.2022  
Ida M. B. Jacobsen fra Utdanningsseksjonen informerte om saken. Presiserer at organiseringen 
ikke er en omorganisering men en tydeliggjøring av administrasjonen som jobber med 
medisinstudiet på fakultetsnivået. På sikt kan det tenkes at enheten samles i et eget lokale, hvis 
de ansatte selv ønsker dette.  
 
Innspill i møtet: 

 Vernelinja må involveres hvis ansatte skal flyttes til andre lokaler, og medvirkning må 
ivaretas. 

 

Vedtak i MH - IDF-LOSAM - 31.03.2022  
LOSAM tar saken til orientering. 
 


